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Provincie helpt evenementensector met georganiseerde heropening

Geachte Statenleden,

Via deze memo wil ik u graag informeren over een plan voor een georganiseerde 
heropening van de evenementensector dat door Front of House' is ontwikkeld.

Een belangrijk doel hiervan is het vaststellen van een evenementenkalender om 
concurrentie en capaciteitsproblemen te voorkomen. Tevens wil Front of House met 
het plan vergunningsprocedures stroomlijnen in overleg met veiligheidsregio's, 
hulpdiensten en gemeenten om hier zoveel mogelijk uniformiteit in te creëren. 
Daarnaast vormt een publiekscampagne over de veiligheid voor bezoekers en 
omwonenden van evenementen onderdeel van het plan. De provincie Noord- 
Brabant steunt Front of House met een bedrag van ruim í 175.000,- voor de 
uitvoering van het plan.

Voor meer informatie verwijs ik u naar de bijlage.

Met vriendelijke groet,

W.F.C. van Pinxteren

1 Het collectief voor de Brabantse evenementensector
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Brabant, 7 april 2021

Provincie helpt evenementensector met georganiseerde heropening

Voor als er weer evenementen mogen plaatsvinden in Brabant, ontwikkelde Front of House een plan voor 
een georganiseerde heropening van de evenementensector. Een belangrijk doel hiervan is het vaststellen 
van een evenementenkalender om concurrentie en capaciteitsproblemen te voorkomen. Tevens wil Front of 
House met het plan vergunningsprocedures stroomlijnen in overleg met veiligheidsregio's, hulpdiensten en 
gemeenten om hier zoveel mogelijk uniformiteit in te creëren. Daarnaast vormt een publiekscampagne over 
de veiligheid voor bezoekers en omwonenden van evenementen onderdeel van het plan. De provincie 
Noord-Brabant steunt Front of House, het collectief voor de Brabantse evenementensector, met een bedrag 
van ruim C 175.000,- voor de uitvoering van het plan.

Sinds 14 maart 2020 zit de evenementenbranche op slot. De sector heeft het al ruim een jaar zwaar te 
verduren. Vele mooie culturele activiteiten, sportwedstrijden, festivals en andere evenementen konden niet 
meer plaatsvinden. Tim Klomp Bueters, voorzitter van Stichting Front of House: “Gelukkig gloort er hoop aan 
de horizon. Wellicht kunnen er weer in de tweede helft van 2021 evenementen plaatsvinden. Dat brengt 
echter ook uitdagingen, bijvoorbeeld als het gaat om planning, vergunningsvoorwaarden en natuurlijk 
veiligheid."

Veilig
“We willen in de gehele provincie Noord-Brabant deze problemen gaan tackelen. Wij doen dat door de 
evenementenorganisatoren te verenigen en samen afspraken te maken over een gebalanceerde 
evenementenkalender om capaciteitsproblemen bij bijvoorbeeld hulpdiensten en leveranciers te voorkomen. 
Ook gaan we met gemeenten en veiligheidsregio's in gesprek om nu al na te denken over de te hanteren 
vergunningsvoorwaarden en hen bovendien uit te leggen op welke wijze een evenement veilig kan 
plaatsvinden. Daarnaast zorgen we voor een publiekscampagne om ook de Brabantse bevolking uit te leggen 
hoe wij deze evenementen veilig gaan laten plaatsvinden. We zijn heel blij dat de provincie ons steunt bij het 
realiseren van ons plan."

Uitlaatklep
De Brabantse gedeputeerde Wil van Pinxteren voor Vrije Tijd, Cultuur en Sport: “De evenementensector is 
zwaar getroffen door corona. Al ruim een jaar kunnen er geen evenementen plaatsvinden. Het is ook nog 
steeds onduidelijk wanneer dat weer wel kan. Het is natuurlijk belangrijk om ervoor te zorgen dat de 
heropening van de evenementensector straks goed verloopt. Daarom heeft Front of House een plan opgesteld. 
Gezien het belang van de sector voor de Brabantse samenleving hebben we besloten dit plan te financieren en 
we hopen dan ook dat in de tweede helft van dit jaar er weer evenementen kunnen plaatsvinden."

“De Brabantse evenementen en festivals behoren nationaal en internationaal tot de top. Jaarlijks komen er 
miljoenen bezoekers van binnen en buiten Brabant op af. Ook de Brabantse toeleveranciers van evenementen 
zijn over de hele wereld actief. Kortom, deze sector is van grote economische en culturele waarde en draagt bij 
aan de bekendheid van Brabant in binnen- en buitenland. Naast de economische impact kunnen evenementen 
en festivals een veilige en goede uitlaatklep zijn voor bezoekers. En het biedt de mogelijkheid voor ontmoeting 
en ontspanning, wat belangrijk is na een lange periode waarin vrijwel niets mogelijk is geweest."
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